

For immediate release – March 21, 2018

Nominate an outstanding access to justice leader

Toronto, ON – The Law Foundation of Ontario is seeking nominations for its signature Guthrie Award.

The Guthrie Award recognizes individuals who have a significant and proven track record of furthering access to justice. The award was created in 1996 to honour H. Donald Guthrie who served as a Foundation trustee for 21 years, including 13 years as Chair.

Guthrie Award recipients have come from many directions – the judiciary, private bar, community legal clinics, academia, and nonprofit organizations. They saw opportunities to make a difference and took it. Guthrie recipients have built bridges between youth and the justice system; advanced justice for Indigenous people; served women experiencing violence; strengthened the community clinic system to assist people with low incomes; and helped champion the human rights of Arabs and Muslims in Canada.

Call for nominations until May 17, 2018

Nominations are being accepted until May 17, 2018. See the Guthrie Award webpage for details on the streamlined [nomination process](#).

- end -

About The Law Foundation of Ontario

Established by statute in 1974, The Law Foundation of Ontario is the sole foundation in Ontario with the mandate of improving access to justice. Through granting and collaboration, the Foundation invests in knowledge and services that help people understand the law and use it to improve their lives.

For more information

Nathalie Noël, Communications Specialist, The Law Foundation of Ontario,
416-598-1550 x 312, nnoel@lawfoundation.on.ca

Kirsti Mathers McHenry, Director, Policy & Programs, The Law Foundation of Ontario,
416-598-1550 x 310, kmathersmchenry@lawfoundation.on.ca

Présentez la candidature d'un leader de l'accès à la justice qui se démarque

Toronto (Ontario) – La Fondation du droit de l'Ontario est à la recherche de candidatures pour son prix Guthrie.

Le prix Guthrie reconnaît les personnes qui ont fait leurs preuves en matière d'accès à la justice. Le prix a été créé en 1996 en l'honneur de H. Donald Guthrie, qui a été administrateur de la Fondation pendant 21 ans, dont 13 à titre de président.

Les personnes qui se sont vu décerner le prix Guthrie venaient de nombreux horizons; elles ont œuvré dans la magistrature, le secteur privé, les cliniques juridiques communautaires, des organismes à but non lucratif. Il s'agit de personnes qui ont vu une occasion de faire bouger les choses et qui en ont tiré parti. Les récipiendaires du prix Guthrie ont jeté des ponts entre les jeunes et le système de justice, défendu les intérêts des peuples autochtones devant la justice, servi la cause des femmes victimes de violence, renforcé le réseau des cliniques juridiques communautaires, qui assistent les personnes démunies, et aidé à défendre les Arabes et les musulmans du Canada au chapitre des droits de la personne.

Appel à candidatures en vigueur jusqu'au 17 mai 2018

Les candidatures sont acceptées jusqu'au 17 mai 2018. Consulter [la page Web du Prix Guthrie](#) pour plus de détails sur la procédure de présentation de candidatures simplifiée.

- fin -

Au sujet de la Fondation du droit de l'Ontario

Créée par une loi en 1974, la Fondation du droit de l'Ontario est la seule fondation de la province qui a pour mission d'améliorer l'accès à la justice. Grâce à l'octroi de subventions et à la collaboration, la Fondation mise sur les connaissances et les services qui aident les gens à comprendre le droit et à s'en servir pour améliorer leur vie.

Pour de plus amples renseignements

Kirsti Mathers McHenry, directrice, Politiques et programmes, La Fondation du droit de l'Ontario, 416-598-1550, poste 310, kmathersmchenry@lawfoundation.on.ca

Nathalie Noël, spécialiste de la communication, La Fondation du droit de l'Ontario, 416-598-1550, poste 312, nnoel@lawfoundation.on.ca